



HURTIGRUTEN
EXPLORER



OUR EXPEDITION TEAM

Friederike Bauer

Geologist

EN Friederike was born in southern Germany and grew up as the youngest of six children. Her brothers taught her how to play football, to swim, to survive ... how much fun it can be to play while getting completely covered by mud – later she'll become a geologist. Rike studied in Darmstadt and Heidelberg,

DE Friederike wurde in Süddeutschland als jüngstes von sechs Kindern geboren. Ihre Brüder lernten ihr Fußball zu spielen zu schwimmen, zu überleben... und wie viel Spaß es machen kann im Matsch zu spielen - später wurde sie Geologin.

where she graduated and also performed her PhD on sedimentary rocks of northern Spain. Later on she focused on the evolution of the partly glaciated Rwenzori Mountains in the East African Rift System, and in 2013 she started at the University of Bergen working on Landscape East Africa and western Norway.

Rike studierte in Darmstadt und Heidelberg, wo sie dann auch über Sedimentgesteine der Pyrenäen promovierte. Danach spezialisierte sie sich auf die Bildung des teilweise vergletscherten Rwenzori Gebirges im Ost Afrikanischen Riftsystem;

In October 2015 she joined the Hurtigruten team to discover the world with likewise dedicated folks.

seit 2013 arbeitet und wohnt Rike im regenverwöhnten Bergen, im Oktober 2015 ist sie zum Hurtigruten Team dazu gestoßen um mit gleichermaßen begeisterten Menschen die Welt zu erkunden.